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V rámci nastavení Akčního plánu – programového rámce OPZ+ svolali zástupci MAS Jižní Haná 

jednání se zástupci všech obcí působících na území MAS. Všem starostům a starostkám byly také 

před tímto jednání zaslány podklady týkající se podporovaných aktivit pro CLLD v rámci AK OPZ+.  

V první části jednání V. Vondráčková shrnula a blíže popsala jednotlivé aktivity, které bude možno 

podpořit a současně také zástupcům obcí zrekapitulovala aktivity/projekty, které byly realizované 

z OPZ v rámci SCLLD MAS Jižní Haná v období 2014 – 2020. 

Následně byli zástupci obcí vyzváni, zda mají nějaké dotazy a návrhy, které aktivity mají např. 

v souladu se svými programovými dokumenty nebo kterým aktivitám by se chtěli věnovat na základě 

aktuálních potřeb na území své obce. Jako první se ujal slova starosta města Hulín Hoza, kterého 

zaujala problematika paliativní péče. V této souvislosti informovala V. Vondráčková o výsledku 

jednání s ředitelkou Sociálních služeb města Kroměříž, které sice leží mimo území MAS Jižní Haná, ale 

některé své služby provozují v obcích MAS a současně se v poslední době problematice paliativní 

péče velice intenzivně věnují. Na základě předběžného jednání paní ředitelka vyjádřila ochotu 

spolupracovat s MAS na aktivitě týkající se paliativní péče v podmínkách venkovského území. 

 K podpoře této aktivity se následně přidali všichni zástupci zúčastněných obcí.  

Starostka města Chropyně poukázala na aktivity TOM ČR – Kamínek, který působí v jejich obci a jako 

další aktivitu navrhla podporu komunitních táborů. Také tato aktivita měla podporu ostatních 

starostů. 

Následně proběhla hromadná diskuze, v rámci které starosta Hoza navrhnul podporu aktivit 

zaměřených na CS senioři, která je na mnoha obcích velmi aktivní a současně také velice „zranitelná“. 

V rámci diskuze byly navrženy možné aktivity na podporu aktivního života seniorů jako vzdělávání, 

exkurze apod. 



S hledem na omezené finanční kapacity MAS v rámci AP OPZ+ se starostové dohodli, že nechtějí 

drobit AP OPZ+ na více aktivit. 

V závěru pracovníci MAS poděkovali přítomným starostům a paní starostce za velmi přínosné 

jednání. 

 

 

 

Zapsala: V. Vondráčková 


